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Je2vzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. június 28-i Soros
üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc 14,15 órától
Holló Gyula
Németh Mihályné
Pócs János 14,15 órától képviselők

Távol maradt: Oláh Ferencné képviselő — aki jelezte távolmaradását.

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal
Gulyás József r. alezredes, Hevesi Rendőrkapitányság vezetője
Ferencz Zoltán r. őrnagy, Kiskörei Rendőrőrs parancsnok,
Busi László r. ezredes, Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság vezetője,
Csúr Péter r. alezredes, Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnoka,
Kovács Márton Kiskörei Vásárhelyi Pál Altalános Iskola Intézményvezető,
Síposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézniényvezető,
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Forgács István MSZP helyi szervezet képviselője

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jegvzőkönvvvezető: Pócs Jánosné igazgatási ügyintéző.

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 4 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta.

A polgármester az alábbi napirendi pontokat javasolta megtárgyalásra:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Tájékoztató a város közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről.
Előadó: Ferencz Zoltán r. őrnagy, Rendőrőrs parancsnok

3. Tájékoztató a Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről.
Előadó: Csúr Péter r. alezredes, Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnok

4. Kisköre Városi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 3/20l7.(III. 08.)
önkormányzati rendelet módosítás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Beszámoló a belső ellenőrzési tevékenység 2016. évi teljesítéséről jelentés megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
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6. Tájékoztató a KLIK Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Kovács Márton Intézményvezető

7. Egyebek
- ingatlan csere és ingatlan felajánlás,
- Kisköre név használat kérelme,
- Rendezvények belépődíja.

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

A képviselők részéről más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette
fel: Ki az, aki az általa javasolt napirendi pontokat elfogadja? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

77/2O17SVI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a
polgármester napirendi pontra tett javaslatát, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Tájékoztató a város közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről.
Előadó: Ferencz Zoltán r. őrnagy, Rendőrőrs parancsnok

3. Tájékoztató a Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről.
Előadó: Csúr Péter r. alezredes, Vízirendészeti Rendőrőrs parancsnok

4. Kisköre Városi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 3/2017(111. 08.)
önkormányzati rendelet módosítás megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

5. Beszámoló a belső ellenőrzési tevékenység 2016. évi teljesítéséről jelentés megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

6. Tájékoztató a KLIK Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Kovács Márton Intézményvezető

7. Egyebek
- ingatlan csere és ingatlan felajánlás,
- Kisköre név használat kérelme,
- Rendezvények belépődíja.

8. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

Meghívó „B” mellékletként a jegyzőkönyvhöz csatolva.
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1. napirend
(Tájékoztató ajegyzőkönyvhöz „C” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan elmondta: A lejárt határidejű
határozatokról a jelentést és a két ülés között végzett munkáról szóló tájékoztatót a képviselők
megkapták.
A polgármester kérdezte, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az 1. napirendi pontot? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

78/2017.(VL 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 7 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés között végzett munkáról adott
tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Fejes Lőrinc és Pécs János képviselők megérkeztek a képviselő-testületi ülésre.

2. napirend
(Tájékoztató a jegyzőkönyv „D” mellékletét képezi).

Magyar Csilla polgármester kérdezte Gulyás József rendőr alezredest, hogy a
tájékoztatóhoz kíván-e kiegészítéssel élni?

Gulyás József rendőr alezredes az alábbi kiegészítést tette: A teljesség igényével igyekeztek
bemutatni a város közbiztonsági helyzetét. Ugy kell tekinteni a tájékoztatóban lévő
számadatokra, és eseményekre, hogy folyamatos elvezénylések voltak a migrációs helyzet
miatt, amely érintette a Kiskörei Rendőrőrs munkatársait is, az elmúlt év folyamán 19 esetben
hetente történtek a váltások.
Az Országos Rendőrf~kapitány június 29-étől megszüntette a vezényléseket, viszont
Rendőrőrs parancsnok Úr azért nines most itt, mert századparancsnoki feladatokat lát el, övé
az utolsó turnus, de két nap múlva hazaérkeznek, és nincs arról információja, hogy a
továbbiakban elvezénylésre kerül sor. A Készenléti Rendőrségnél toborzott határvadászok
júliusl-jétől szolgálatba állnak, és átveszik a határ őrizetét, valamint elkészült az intelligens
jelzőrendszer is, amely komplett védelmet nyújt arra a határszakaszra, ahol ők jártak.
Azt is figyelembe kell venni, hogy 2013-2015. között szinte folyamatosan jelen volt a
Készenléti Rendőrségnek legalább egy bevetési osztálya, 2016-ban határvédelmi és egyéb
biztosítási feladatok miatt abszolút nem számíthattak. Nagyon bízik abban, hogy azok a
személyek, akikre kiszabták a büntetést, és várják az idézést, minél előbb megkezdik
büntetésüket, valamint a kisebb súlyú bűnelkövetőknek a kiszűrése a jövőben is jó
eredményeket hoz, és egy becsületes emberek által lakott, tisztességgel élhető városban
közrendet tudnak biztosítani.
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Fejes Lőrinc képviselő a következő kérdéseket tette fel: A kiskörei és a tiszanánai
rendőrőrsön van-c betöltetlen státusz? Amennyiben igen, abban az esetben van-c rá esély,
hogy a közeljövőben ezek betöltésre kerüljenek?

Gulyás József rendőr alezredes válasza: A státusz gazdálkodás szolgálati titoknak minősül
ugyan, de kivételt képezve elmondja, hogy egy kollega elhagyta a pályát, s az ő helyébe a
BRFK-tóljön egy személy, akinek szüksége lesz majd egy szolgálati lakásra, s ehhez szeretné
majd a képviselő-testület támogatását is kérni.
Tiszanána tekintetében hasonló a helyzet, egy kollegájuk Egerbe ment cl, s az ő helyére pedig
úgy néz ki, hogy a Készenléti Rendőrségtől jön egy kolleganő.
Hozzátartozik a dologhoz, hogy létszámarányosan történtek az elvezénylések, valamint
Ferencz Zoltán őrsparancsnok úr 10 éve kiképzett csapatszolgálati századparancsnok, Így
bármikor elvezényelhető erre a feladatra.

Fejes Lőrinc képviselő megjegyezte: Átnézte a statisztikai adatokat, és a változás nagyon
pozitív, az intézkedések száma nőtt, a bűncselekmények száma csökkent. Ehhez gratulált, s
köszönetet mondott a végzett munkáért rendőralezredes úrnak és kollegáinak.

Magyar Csilla polgármester az alábbi kiegészítést tette: A településre költöző rendőr
felesége felhívta a szolgálati lakással kapcsolatban, kérte, bogy jöjjenek el, s nézzék meg a
lehetőségeket.

Németh Mihályné képviselő kérdésként tette fel: Mennyire elterjedt a Dél-hevesi térségben a
kábítószer fogyasztás?

Gulyás József rendőr alezredes a feltett kérdésre a következők szerint válaszolt: Nem a
klasszikus értelembe vett kábítószerről van szó, hanem az úgynevezett új pszichoaktív
anyagokról, amelyek a dizájner drogok kategóriába tartoznak, „C” listán szereplő olyan
szerek, amelyek hasonló hatást váltanak ki, mint az égetett szeszek. Sajnos nemcsak a Dél-
hevesi térségben, hevesi járásban jellemző, hanem az ország egész területén. Ok elsősorban a
piaci törvényt, a terjesztőket próbálják gátolni. A fogyasztókat is, csak nekik van egy
kiváltsága, mert a büntetőeljárás lefolytatása után az ügyésznek tett nyilatkozata alapján, ami
an~ól szól, bogy hajlandó alávetni magát az elvonókúrának, hat hónapra felfüggesztik vele
szemben az eljárást, majd az illetékes egészségügyi hatóságtól viszi az igazolást, és ejtik a
vádat. A másik: 100 fogyasztóból 99 nem hajlandó megmondani, hogy honnan vette a drogot,
mert fél a megtorlástól.
Másfél évvel ezelőtt stratégiát váltottak, titkosszolgálati eszközöket vetettek be, de egy
probléma van, amivel naponta szembesülnek, hogy egyet leüilelnek, három van helyette.
Nagyon aprólékos, több hónapon tartó titkosszolgálati tevékenységgel járó munkát jelent,
mert meg kell várniuk azt a pillanatot, amikor a teljes mértékben rendelkezésre állnak a
bizonyítékok, a kábítószer a ter esztőnél kicsomagolva található, és a vásárlók ott tobzódnak.
Az alezredes példaként mondta cl, hogy két hevesi házaspárt kaptak kábítószer teijesztésen,
akik egyenként 7,5 év végrehajtandó börtönbüntetést kaptak.
A határvadász toborzás során kiderült, hogy 100 felvételiző fiatalból 42 f?5 alkalmatlannak
minősült, és a döntő többségük vagy függő, vagy pszichikailag, mentálisan zavart. Ez egy
Országos adat, sajnos megdöbbentő.

Holló Gyula képviselő az alábbiakat mondta el: Testületi ülésen már jelezte a házaló árusítás
problémáját. Különböző trükkös dolgokkal próbálják az idős embereket megkeresni, és pénzt
kicsalni. A Jászságban látta, bogy táblákon jelzik a házaló árusítás tiltását. Jogszabálynak
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utánanézve nem állja meg a helyét az Alkotmány előtt. Kérdése, hogy ennek ellenére hogyan
lehetne megakadályozni, hogyan lehetne megfogni?

Gulyás József rendőr alezredes válaszként elmondta: Április 24-én a Művelődési házban
tartott büinegelőzéssel kapcsolatos fórumon nagyon szerette volna, ha a lakosság minél
nagyobb számban vesz részt, és elmondhatta volna, hogy hogyan lehetne megakadályozni,
hogy egy idős ember csalók áldozatává váljon. Legfontosabb dolog az, hogy ne vegye
igénybe az ilyen szolgáltatást. Amennyiben a szolgáltatás lezajlik, azt igénybe veszik,
kifizetésre kerül, Így a büntetőjog eszközével nem tudnak vele mit kezdeni, a károsult polgári
pert indíthat.
Az alezredes hangsúlyozta az egészséges bizalmatlanság tényét.
A táblákkal kapcsolatban az alezredes elmondta, hogy az Alaptörvény hatályba lépésével
nagyon sok önkormányzati rendelet hatályát vesztette. Sajnos az önkormányzatoknak nincs
lehetősége arra, hogy tiltsa a házaló árusítást.

Takács Attila alpolgármester a közbiztonsági fórummal kapcsolatban a következőket
mondta el: Szégyen, hogy a lakosság részéről nem voltak, kapitány Úr mindent megtett a
maga részéről.
A június 24-i események kapcsán alpolgármester Úr az alábbiakat kérdezte: Van-e arra mód és
lehetőség, hogy egy ilyen rendezvény alkalmával szolgálatot teljesítsen a rendőr a helyszínen?
Amennyiben van, akkor mi ennek a módja? Konkrétan arra gondolt, hogy a rendőr
folyamatosan a helyszínen tartózkodna, és ennek is lenne egy visszatartó ereje az atrocitások
elkerülése végett.

Gulyás József rendőr alezredes válaszában a következőket mondta el: Személy szerint 22:15
órakor hagyta el a koncert helyszínét. Kollegái ott maradtak. Amióta a Tevékenység Irányítási
Központ Egerben létrejött, probléma esetén a szolgálatban lévő legközelebbi rendőrt küldik.
Kiskörén kívül Hevesen, Erdőtelken is rendezvények voltak, és minden helyre meg volt a
megfelelő létszám. 24-én szombaton 17,00 órakor bejelentést kaptak, hogy Kiskörén a Jókai
úton egy keresztelőn lévő 70 fős vendég verekedik. A központi ügyelet a bejelentésre
reagálva az összes rendőri erőt oda vezényelte. Szombaton éjszaka pedig máshová lettek
irányítva a rendőrök, mert ott is rendkívüli esemény történt, ami miatt el kellett vezényelni
őket. Amikor szombaton elment hat rendőr maradt a helyszínen.
Elkészítették a biztosítási tervet, azonban ha közben rendkívüli esemény történik, akkor
elküldik a rendőröket oda. Azt érzékeli, hogy megvannak a nagyon jó programok Kiskörén,
lehetőség van arra, hogy tisztességesen szórakozzanak az emberek, viszont a környéken nem
nagyon van rendezvény.

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy az önkonnányzat vezetése támogatást nyÚjt a
rendőrség részére annak érdekében, hogy a Rendőrőrs létszáma meglegyen, a komfortérzet
biztosított legyen. Az önkormányzat alapvető célja a rendőrséggel való jó kapcsolat.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja a tájékoztatót? KézfelnyÚjtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről, a város
közbiztonságáról szóló tájékoztatót 6 igen szavazattal elfogadta, melyről a határozat a
következő:
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79/2017SV1. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a város
közbiztonságáról, a Rendőrőrs tevékenységéről, létszámhelyzetéről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

3. napirend
(Tájékoztató jegyzőkönyvhöz „E” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester köszöntötte Csúr Péter rendőr alezredest a Vízirendészeti
Rendőrőrs parancsnokát és Illés Gergely Osztályvezetőt. A polgármester megkérdezte, hogy
a tájékoztatóhoz kívánnak-e kiegészítéssel élni?

Illés Gergely rendőr őrnagy elsőként bemutatkozott, rendfokozata rendőr őrnagy, a Tiszai
Vízirendészeti Rendőrkapitányság Rendészeti Osztályának a vezetője. Elmondta, hogy Busi
László rendőr ezredes üdvözletét küldi a testületnek, egyéb szolgálati elfoglaltság miatt nem
tud részt venni a testületi ülésen.
A rendőr őrnagy kiegészítésként az alábbiakat mondta el: A Tiszai Vízirendészeti
Rendőrkapitányság komplex tevékenységét elsősorban sz teszi ki, hogy a vizek, vízpartokon
lévő tuxistán megfelelően, tartalmasan, és nyugalomban tudják tölteni szabadidejüket, ezért
hajtják Végre ellenőrzéseiket, bűn és baleset megelőzési feladataikat. Céljuk elsősorban nem a
büntetések kiszabása, hanem a segítség nyújtás az állampolgárok részére, valarnrnt
intézkedéseik során előtérbe helyezték az emberbarát tevékenységet. Nagy számban fordul elő
a űgyelem felhívás, intézkedés a rendőri igazoltatásokat követően.
A helyi rendőrőrsökhöz hasonlóan a Vízirendészetet is terhelik a migrációs nyornásból adódó
feladatok. Sajnos a Vízirendészetre nem vonatkozik ajúnius 29-től a határon történő szolgálat
teljesítés megszüntetése, mivel nekik van egy 4 km-es szegedi vízi határszakaszuk, s ennek az
őrzésére speciális szakképesítéssel rendelkező kollegáknak a szolgálat ellátása szükséges
speciális eszközökkel. Ebből adódóan az öt Vízirendőrőrs közül egy-egy 16, egy hétre
elvezénylésre kerül az említett vízi határszakaszra.
A tájékoztató taglalja, hogy milyen jogsértések, szabálysértések jellemzőek Kisköre és a
Tisza-tó térségére. Ezen felül jellemző bűncselekmény az orvhalászat, konkrétan két esetben
történt felderítés. Az orvhalászat visszaszorítása érdekében operatív és titkos információ
tevékenységet folytatnak. Az állomány nagy mértékben érvényesíti az ittas vezetés
ellenőrzését, ennek eredménye, hogy megháromszorozódott a büntetések száma.

Fejes Lőrinc képviselő kérdései: A Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs vonatkozásában az
állományban van-e üresedés? Amennyiben igen, pótlásra sor kerül-e? A határra történő
elvezénylés a Vízirendőrség vonatkozásában is megszűnik?

Illés Gergely rendőr őrnagy a feltett kérdésekre válaszolva elmondta: A hatán~a történő
vezénylés megszüntetés rájuk nem vonatkozik, melyet az előzőekben már említett. A Kiskörei
Vízirendészeti Rendőrőrs jelenleg teljes státusszal dolgozik, volt kollegájuk, Kanál István
rendőr fótörzs-zászlós visszajön, egy nyomozó kollegájuk visszakerül Szolnokra, helyette
ismét Budai Zoltán rendőr főtörzs-zászlós végzi majd a nyomozói tevékenységet.
Allománytábla szerint maximális a feltöltöttség, ilyen energiával is dolgoznak, csak
állományon belüli mozgás lesz.
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Takács Attila alpolgármester köszönetet mondott Busi László rendőr ezredesnek a kikötő
indításában, működésében nyújtott segítségért.

Magyar Csilla polgármester megköszönte a Vízirendőrőrs munkáját, nagyon fontos a jó
partnerségi viszony, és az önkormányzat segítségére számíthatnak.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

80/2017.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a
Vízirendészeti Rendőrőrs tevékenységéről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

4. napirend

Magyar Csilla polgármester az önkormányzat 2017. évi költségvetésének módosításával
kapcsolatban a következőket mondta el: Elkészítette a pénzügyi csoport az 1. számú
módosítást a május 31-i állapotnak megfelelően. A módosítás a TOP-os pályázatok előleg
összegeit is tartalmazza, valamint azok az egyéb előre nem várt, a későbbiek során a
közfoglalkoztatásnál elszámolt összegeket, amely a költségvetésbe nem került betervezésre.
Ezen kívül az óvodánál, Polgármesteri Hivatalnál a módosított előirányzatokat.

Németh Mihályné képviselő az alábbi kérdést tette fel: A hosszú távú közfoglalkoztatásnál a
hajtó anyag a benzint jelenti?

Magyar Csilla polgármester válasza: Gépüzemnaplóban van igazolva, hogy milyen
teljesítményre mennyi az üzemanyag felhasználás. A hajtóanyag lehet benzin, gázolaj,
kenőolaj, s ezt mindet külön taglalja az elszámolás.

Németh Mihályné képviselő: Ez gyakorlatilag ez a pályázat?

Magyar Csilla polgármester válasza: A TOP-os pályázat megérkezett előlegét is tartalmazza
az anyag, ezen kívül azok az elszámolt start közmunka programban betervezett anyagok,
eszközök, berendezések, nagy értékű tárgyi eszközök, amelyek az év elején megigénylésre
kerültek és részarányosan már teljesültek.
Felhívta a figyelmet arra, hogy táppénzek magas aránya negatív, az a költségvetésben
mínuszként szerepel, ezt az önkormányzat nem kapja meg, mert nem elszámolható. Amikor
az embereket nagy számban kiírják táppénzre, akkor erre is gondolni kell, hogy ezek az
összegek nem jelennek meg az önkormányzat elszámolásában. A hosszú távú
közfoglalkoztatásnál nemcsak a hajtóanyag szerepel a költségvetési anyagban, hanem a
betegszabadság is, amelyre az önkonnányzat nem kap támogatást, ezért a betervezett összeg
mírniszban jelentkezik.
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Németh Mihályné képviselő további kérdése: Az alapilletmény a bért jelenti?

Magyar Csilla polgármester igennel válaszolt.

Németh Mihályné képviselő: Ebbe az önkormányzati és a KR. dolgozók is benne vannak?

Magyar CsiHa polgármester: A COFOG számot meg kell nézni és minden ott van: start
közmunkában foglalkoztatás, hosszú távú foglalkoztatás, hajtóanyag, munkaruha, éven belüli
elhasznált anyag, egyéb Üzemanyag, szállítás, működés, táppénz és betegszabadság
hozzájárulás, alapilletmény. Ez a hosszú távú foglalkoztatásra vonatkozik, mivel ~lötte van a
címszó, hogy mire vonatkozik a kiadás ás a bevétel. A Magyar Allamkincstár és
Foglalkoztatási Osztály felé történő elszámolás alapján kerülnek ki a kiadások. A bevételt úgy
kapja meg az önkormányzat, amennyivel el tud számolni.
A polgármester ennek kapcsán elmondta, bogy június 20-án két ellenőrzés is történt,
mégpedig a szociális városrehabilitáció fenntartási időszak ellenőrzése, valamint
belügyminisztériumi ellenőrzés. Azon kívül, hogy folyamatosan az önkormányzatra hívják a
különböző közigazgatási hatóságokat, a Belügyminisztérium is rendszeresen tartja az
ellenőrzéseket. Dandártábornok úr elmondta, hogy példaértékű a kiskörei közmunka program.
Bejelentés nélkül érkeztek, s az adminisztrációtól az anyag felhasználásig mindent
megnéztek. Ugyan úgy pozitívan értékelte MÁK a szociális városrahabilitációs pályázat
fenntartási idöszakát is. Uj szerv van, a Magyar Allamkincstár fogja ellenőrizni a
pályázatokat, ő az irányító hatóság a NORDA ás a VATI helyett, ezért szeretnék elkerülni azt,
hogy egy fenntartási időszak végén tartandó nagy ellenőrzésnél problémák legyenek. Atvettek
egy iratanyagot, és módszeresen minden pályázatot újra ellenőrizni fognak, és teljesen más
módszer szerint végzik az ellenőrzést, kifejezetten a pénzügyi tételekre, az indikátorokra, ás a
vállalásokra figyelnek. Az önkormányzat ezeket szem előtt tartja, ás nem kerülhet abba a
helyzetbe, mint a 2009-es Orvosi rendelő pályázatnál, amelynél pénz visszavonás történt.
2010. óta az önkormányzat pályázatoknál ilyen nem fordult elő. Mindent rendben találtak.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott cl, Magyar Csilla polgármester
az alábbi kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület Kiskörei Városi Onkormányzat
2017. évi költségvetéséről szóló 3/2017(111. 08.) önkormányzati rendelet 1. számú
módosítását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az alábbi rendeletet alkotta:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 8/2017.(VI. 29.) önkormányzati
rendelete:
Kisköre Városi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 3/2017(111. 08.)
önkormányzati rendelet 1. számú módosításáról.
(A rendelet és a hozzátartozó mellékletek a jegyzőkönyvhöz „F” mellékletként csatolva).

5. napirend
(Irásos anyag a jegyzőkönyvhöz „G” mellékletként csatolva).

Takács Attila alpolgármester a belső ellenőrzés megállapításával kapcsolatban tett
észrevételt: Bizonyára intézkedési terv készülni fog.
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Magyar Csilla polgármester válaszként elmondta: Már elkészült az intézkedési terv. A
feladatok kiosztásra kerültek. A belső ellenőr által tett észrevételekre megtörtént az intézkedés
mind az önkormányzat, mind a KR. részéről.

Holló Gyula képviselő észrevételként elmondta, hogy a belső ellenőr által jó néhány
hiányosság feltárásra került, de ahogy elhangzott, az intézkedés megtörtént.

Dr. Molnár Péter aljegyző kiegészítésként a következőket mondta el: Két ellenőrzés történt.
Egyrészt a KR első éves működésének az átfogó ellenőrzését kérte az önkormányzat. A másik
pedig a szociális étkezés, házi segítségnyújtás volt, A Kit-nél több észrevételt tartalmaz a
jelentés, a szociális étkezésnél néhány apró megállapítás van. A Kit-nél az ellenőrzés
következményeként könyvelő váltás történt, mivel az előző könyvelési szolgáltató
tevékenységével a belső ellenőri jelentés tükrében a megbízó nem igazán volt elégedett. A
kikötővel kapcsolatban is volt észrevétel, az engedélyezés természetesen megtörtént, de erről
a képviselő-testület is kapott előzőleg tájékzotatást. A házi segítségnyújtással kapcsolatban az
év elején a képviselő-testület a jogosultsági feltételekről szintén tárgyalt. Amikor a belső
ellenőr az észrevételt megtette, szinte abban a pillanatban megtörtént az intézkedés
intézkedési terv hiányában is. Megállapítás történt még az autóbusz engedélyezéssel
kapcsolatban, intézkedés után a Kormányhivatal Közlekedési Felügyeletétől az engedélyt
megkapták, jelenleg nemzetközi fuvarra is alkalmas a személyszállítási tevékenység.
Osszességében már az intézkedési terv elfogadása előtt is sok intézkedés megtörtént.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem merült fel, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az 5. pontban szereplő beszámolót?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

81/201 7.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a belső
ellenőrzési tevékenység 2016. évi teljesítéséről szóló jelentést.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Határidő: értelem szerint.

6. napirend
(Tájékoztató a jegyzőkönyv „H” mellékletét képezi).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta cl:
Intézményvezető Úr értekezleten vesz részt. Amennyiben kérdés merül fel a képviselő-testület
részéről, abban az esetben írásban kerül benyújtásra.

Takács Attila alpolgármester észrevételként elmondta: A pedagógusok korát tartalmazó
táblát nézve a jövőkép tekintetében véleménye szerint közép távú tervezést fog igényelni,
mivel a 25 fás létszámból 9 fő az, aki 55 és 65 év között van, s vigyázni kell, nehogy majd
pedagógus hiánnyal küzdjenek. Fenntartó dolga ez, de az önkormányzat érdeke is.
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Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Más értelmiségi munkakörökben is nehéz
a helyzet, ezért értékelni kell minden Olyan munkavállalót, aki megfelelő képzettséggel,
végzettséggel rendelkezik. Nem véletlenül szokta azt mondani, hogy az iskola az
esélyegyenlőség alapja, mindenki ugyanabból a tankönyvből tanul, s egy tanár tanít egy
településen belül. Ezután, hogy a gyerek hogyan dönt, esetleg 15 évesen szülni fog, vagy
elhagyja az iskolát úgy, hogy egy évig semmiféle ellátást nem kap,és az önkormányzatnál a
lehetőségekhez mérten képzettség nélkül helyezkedik el, ez közös felelősség. Kérdés az, hogy
ezeket a mutatókat előnyben részesíti-e olyan fi~iss diplomás, aki nem akármilyen fizetés
mellett, aimak ellenére, hogy a pedagógusolmak jó megemelték a bérüket, több ajánlatot kap,
és a sokadik helyre rangsorolja a települést. Tapasztalni lehet az óvónő, védőnő, orvos
kérdésében is, valamint nagyon sok értelmiségi munkakörnél. Azt lehet látni, hogy az marad
vidéken, akinek semmiféle végzettsége nincs. Meg kell azt nézni, hogy mihez tud kezdeni
bárki a képzetlen tömegekkel úgy, hogy a Foglalkoztatási Osztály is olyan szakmákat oldat,
amit nem lehet kamatoztatni, nem lehet használni egy adott régióban.
Viszont büszkének kell lenni arra a hat kiváló tanulóra, akik kitüntetést is kaptak, és a
szülőket is köszönet illeti meg.
A fegyelmezésre a 2017/2018-as tanévben sokkal komolyabb elvárásokat fogalmaz meg
Magyar Csillaként, mert önkormányzatként nem teheti, de fel kell hívni az iskola vezetésének
a figyelmét arra, hogy a fegyelmezési kérdéseket sokkal hatékonyabban és következetesebben
végezzék el a következő tanévben.

A képviselők részéről kérdés, több észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfebiyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a Vásárhelyi Pál Altalános Iskola munkájáról
szóló tájékoztatót elfogadta, melyről a határozat a következő:

82/201 7.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett elfogadta a Kiskörei
Vásárhelyi Pál Altalános Iskola munkájáról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Kovács Márton Intézményvezető

Határidő: értelem szerint.

7. Egyebek

- Ingatlan csere, és ingatlan felajánlás
(Ingatlan cserére vonatkozó kérelem a jegyzőkönyvhöz „1” meHékletként csatolva).

E témában elsőként Balogh Józseüié Kisköre, Dobó u. 7. szám alatti lakos ingatlan cserére
vonatkozó kérelmét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester
előterjesztésében. A polgármester elmondta: Balogh Józseüié módosította az előzőekben már
tárgyalt kérelmét. Kérelmező hajlandó 500 ezer forintot a cserébe befizetni a piaci üzletre. A
cserével az önkormányzat a Rinaldó büfét kapná meg plusz 500 ezer forinttal.

Fejes Lőrinc képviselő kérdése: Jelenleg milyen állapotban van a két ingatlan?
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Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Ez előzőekben készült egy felmérés, de
arra nem tud választ adni, hogy az eltelt időszakban mennyit csökkent az értéke.

Pócs János képviselő: Nehéz megmondani, melyik ingatlannak mennyi az értéke.

Magyar Csilla polgármester válasza: Amennyiben jól emlékszik 1 millió forint a piac
üzlethelyiség javára.

Balogh Józsefué kérehnező: 800 ezer forint volt a különbség. Amennyiben a strand
visszakerülne az önkormányzathoz, elképzelhető, hogy visszabérelné a büfét.

Németh Mihályné képviselő: Üzemeltetné is?

Balogh Józsefné kérelmező igennel válaszolt, és Így folytatta: Az sem jó, hogy nyáron
kidolgozza magát a strandon, télen pedig nincs bevétel. Nyilvánvaló, hogy a piacon is
családdal éri meg, alkalmazottaI nem. A múlt héten volt kint a strandon, nincs vendég.

Fejes Lőrinc képviselő kérdései: A piactéri épületben milyen tevékenységet tervez a
kérelmező? Napi nyitva tartásban működne az üzlet?

Balogh Józsefné kérelmező: lángos, hurka, kolbász, hamburger, szendvics árusítását
végezné, alkoholt viszont nem árusítana. Sajnos a dohánybolt előtt kocsma jelleg alakult ki.
A nyitva tartás 6:00 órától 13:00— 14:00 óráig lenne, egy szabadnapot biztosítva.

Holló Gyula képviselő elmondta: Fő problémát jelent, hogy a két ingatlan értéke nincs
egyensúlyban. Míg ez egy belterűleti, fix tulajdonú önkormányzati ingatlan, addig a strandon
lévő ingatlan bérlemény, egy könnyű szerkezetes felépítmény. Mivel az előző tárgyalásnál ez
volt a probléma, ezért történt meg az ingatlan becslés.
Megérti a helyzetet, és szeretné azt, hogy több vállalkozás legyen, de kérdés, hogy az
önkormányzat mit tud kezdeni a strandi épülettel.

Balogh Józsefné kérelmező: Ki kell adni bérbe.

Holló Gyula képviselő: Kinek a részére?

Balogh Józsefné kérelmező: A Kaja tanya az egyetlen, ami a Rinaldó büfé mellett,
melegkonyhás vendéglátó. A Kaja tanyának visszavonták az engedélyét, mert semmilyen
feltételnek nem felel meg.

Holló Gyula képviselő kérdése: A Rinaldó büfé mindenféle szakhatósági engedélynek
megfelelt?

Balogh Józsefné kérelmező igennel válaszolt. Elmondta, hogy a húsnak, zöldségnek,
mindennek külön helyiség van. Ezen kívül fekete és fehér mosogatóval is rendelkezik, ami a
strandon máshol nincs.
A következőkben Fejes Lőrinc képviselő és Balogh Józsefné kérelmező között az alábbi
párbeszéd alakult ki:

Fejes Lőrinc képviselő: Mi volt az oka annak, hogy nem nyitotta ki a büfét?
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Balogh Józsefné kérelmező: Az üzemeltető.

Fejes Lőrinc képviselő: A bérlet díj, vagy más?

Balogli Józsefné kérelmező: Amikor kinn volt a strandon az üzemeltető nem szólt, hogy
másik szerződést ad.

Fejes Lőrinc képviselő: Nem akarta kérelmező bérbe adni másnak? Nem tudott az
üzemeltetővel megegyezni?

Balogh Józsefné kérelmező nemmel válaszolt. Elmondta, hogy mindenképpen neki kell
egyeztetni az üzemeltetővel.

Fejes Lőrinc képviselő: Pillanatnyilag a kérelmezőnek milyen vállalkozói tevékenységet
folytat? Mert jelenleg egyik sem működik.

Balogh Józsefné kérelmező: Jelenleg nem folytat semmilyen tevékenységet. Vár.

Fejes Lőrinc képviselő az elhangzottakat összegezve a következő véleményt fogalmazta
meg: Nincs a kettő egyensúlyban, a 800 ezer forintos különbőzet kinek jó, kinek nem. A
kérelmezőnek soknak tűnik. Az egyik idény jellegű kereskedelmi egység, amelynek a
forgalma az időjárási körülményektől fflgg. A másik pedig kevésbé fligg az időjárástól, mert a
piacon eső esetén is van forgalom. Ez egy olyan ingatlan, amelyről eddig Úgy döntött a
testület, hogy nem akarja a cserét, az ingatlan fölötti tulajdonjogot elveszíteni. Az kérdés,
hogy a bérbevétel szóba jöhet-e a kérelmező részéről egy bizonyos összegért, s az infláció
mértékével évről-évre emelkedik, illetve milyen összegben éri meg kérelmező részére.
A maga részéről az ingatlan eladását nem támogatja, mert a piaci ingatlant szeretné, ha
megmaradna az önkormányzat tulajdonában. A bérbevételre nyitott.

Pócs János képviselő egyetértett Fejes Lőrinc képviselővel. Eddig is az volt a véleménye,
hogy a piacon lévő üzletek maradjanak egyben, az önkormányzat tulajdonában. A bérbevétel
egy reális bérleti díj ellenébe szóba jöhet.

Németh Mihályné képviselő egyetértett képviselőtársaival, mert az önkormányzat a Rinaldó
büfével mit tudna kezdeni. Minden időjárás fliggvénye. O is a piaci üzlet bérbevételét
támogatta.

Takács Attila alpolgármester a következőket mondta el: Az önkormányzat elképzelései
között szerepel a strand fejlesztése pályázati támogatásból. Nyilván ez a pályázat még
tervezés alatt van, semmi konkrétum nincs. Abban az esetben viszont, ha ez támogatást kap,
akkor meg kell határozni azt a műszaki tartalmat, hogy mi az, ami belefér ebbe a pályázati
fejlesztésbe. A másik: az egységes arculat megléte, amennyiben a kivitelezés megindulna nem
biztos, hogy a Rinaldó büfé a jelenlegi állapotával abba az arculatba belefér, amit
meghatároznának. O is a bérletet támogatta.

Holló Gyula képviselő tanácstalan volt az ügyben. Elmondta, hogy igazán 500 ezer forintért
ő sem adná oda a helységet, de a valamennyi még mindig több, mint a semmi. Evek óta nem
folyik benne tevékenység, és várják a vállalkozókat, hogy ki lesz az, aki valamire hasznosítani
fogja, ami nem történt meg, most a kérelmező jelentkezett a helyiség hasznosítására, s az
ingatlan becslő által felmért érték rendelkezésre áll. Esetlegesen az ő részéről támogatás
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esetén ezen az értéken támogatná, de a strandi épülettel sem tudja, hogy az önkormányzat mit
kezdene.

Takács Attila alpolgármester: Kompromisszumra kell jutni, kérelmező mondja meg, hogy
mi az a bérleti díj, ami számára megfelel, mert az, hogy üresen áll, attól sokkal jobb, ha
vállalkozás keretében működik, és a lakosság részére is plusz szolgáltatást nyújtana.

Magyar Csilla polgármester: A piacnak és az ott lévő ingatlanoknak van egy díjszabása,
mely rendeletbe van belefoglalva. Nem a kérelmezőnek kell meghatározni a díjat, hanem az
üzlet bérlése esetén a négyzetmétert számítva az önkormányzati rendeletben lévő pénzösszeg
alapján kell meghatározni a bérleti díjat. Ennek alapján került kiadásra Kovács Kitti és az
Alapítvány részére is. Ez nem alku kérdése. O továbbra is tartja magát ahhoz, rnggetlenül az
értékbeesléstől, a piaetéri épület fekvés, tulajdonviszony, kiadhatóság szempontjából sokkal
többet ér, mint a strandon egy épület is. Működik, vagy sem. A strandi kiszámíthatatlan dolog,
ami nem is az önkormányzatnak kell, bogy kockázatot jelentsen, hanem egy vállalko7ónak.
1993. óta ott mindig mindenki veszekedett. Amikor az önkormányzat úgy döntött első
esetben, bogy kiadja, megtörtént a felmérés, és sokkal kevesebb négyzetméter szerepelt a az
akkor élő bérleti szerződésekben, mint amennyit lemértek a műszaki kollegák. Ez még mindig
vita tárgyát képezte. A polgármester hangsúlyozta: O az önkormányzati ingatlanoknak az
eladását, amelyre azelőtt rengeteg példa volt, nem kívánja támogatni, és pénzösszeggel sem
felülírni. Amennyiben a bérlést a kérelmező komolyan gondolja, ugyan úgy, ahogy eddig volt
megnézik a helyrajzi számot, a négyzetmétert, és az önkormányzati rendeletben foglalt árak
alapján kiszámítják a bérleti díjat. Nem alku kérdése, bogy ki mennyi forintot akar adni azért,
hogy ott lángost, vagy kolbászt süssön.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Fent nevezett ingatlan cserére, illetve az ingatlanra 500 ezer forintos
ráfizetést támogatja-e a képviselő-testület? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő közül négyen nemmel szavaztak, 2 Ni tartózkodott. A polgármester
megjegyezte: Elmondták, hogy nem támogatják, ennek ellenére tartózkodtak.
Magyar Csilla polgármester a szavazás alapján megállapította, hogy a képviselő-testület 4
nem, 2 tartózkodás mellett az alábbiakban határozott:

83/2017.(VI. 283 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 nem és 2 tartózkodás mellett nem
támogatta Balogh Józsethé Kisköre, Dobó u. 7. szám alatti lakos tulajdonát képező Kisköre
Szabadvizű strandon lévő Rinaldó büfé és az önkormányzat tulajdonában lévő piactéri
üzlethelyiség cseréjét, sem a kérelmező által felajánlott 500 ezer forint ráfizetést.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Kállainé Kelemen Katalin Kisköre, Arany János tér 2. szám alatti lakos
tulajdonát képező beépítetlen beltéri ingatlan felajánlását tárgyalta a képviselő-testület
Magyar Csilla polgármester előteijesztésében.
A polgármester felolvasta az ingatlan felajánlást.
(Irásos levél a jegyzőkönyvhöz „J” mellékletként csatolva).
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Magyar Csifla polgármester elmondta: Amennyiben a megvásáriás mellett dönt a képviselő
testület arról értékbeeslést kell készíteni, és az költségbe kerül, ezen kívül a hasznosításra is
tegyen a testület javaslatot, mivel a költségvetés szűkössége nagyon sok minden rovására
megy, és nem erre kellene költeni. Ha nincs cél, fölöslegesen nem kell költeni rá.

Holló Gyula képviselő a terület nagyságára kérdezett rá.

Fejes Lőrinc képviselő válaszolt a kérdésre. Elmondta, hogy 2300 m2, és a felajánlott 1000,-
Ft/m2 áron számítva 2.300.000,-Ft.

Holló Gyula képviselő megjegyezte: Kérdés az, hogy az állatoknak a takarmányozására
szükség-e a plusz földterület.

Magyar Csilla polgármester hangsúlyozta: A megvásárláshoz a forrást is hozzá kell
rendelni. Annyi szabadon lévő fóldterülete van az önkormányzatnak, amit kaszálnak az
állatok takarmánnyal történő ellátása végett.

Holló Gyula képviselő ezt megérti, de azt nem, hogy szűk egy évvel ezelőtt, de még egy fél
évvel ezelőtt is, különböző felajánlásokat megszavaztak.

Magyar CsiHa polgármester válasza: Azok az ingatlanok pályázatokhoz lettek
megvásárolva, a testületi határozat úgy került megfogalmazásra, hogy abban az esetben
vásárolja meg, hogyha az önkormányzat nyer a pályázaton. Azokat a döntéseket a szociális
városrehabilitáció inüastrukturális fejlesztés pályázatához hozta meg a testület. Nem
mindegy, hogy egy lakásnak nevezett ingatlan került megvásárlásra 300 ezer forintért, amit
lehet, hogy utána le kell bontani...

Németh Mihályné képviselő közbeszólt: 1 millió forintért...

Magyar Csilla polgármester reagálása: 1 millió forintért? Nem azt kellett, ingyen kapta az
önkormányzat.

Németh Mihályné képviselő: Melyiket?

Magyar Csilla polgármester: A Petőfi u. 15. szám alatti ingatlant.

Németh Mihályné képviselő: De a Kontra féle ház lebontásáról döntött a képviselő-testület.

Magyar Csilla polgármester: Igen, de azért kapott az önkonnányzat egy másik ingatlant.

Németh Mihályné képviselő: Az, más kérdés.

Magyar Csilla polgármester: Ingyenes volt, egy forintot sem kellett fizetni. Pontosan az volt
a lényeg, hogy 500 ezer és 300 ezer forintért, nem két millió forintért, 300 ezer forintért vette
meg az önkormányzat. Igaz leromlott ingatlanok, amelyek majd a szociális városrehabilitáció
keretében felújitásra kerülnek. Meg kell különböztetni a dolgokat.

Pócs János képviselő nem támogatta a vásárlást, mivel nincs rá fedezete az
önkormányzatnak.
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A képviselők részéről kérdés, több észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki támogatja a felajánlást? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő nemmel szavazott, s ennek alapján Magyar CsiHa polgármester
megállapította, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következők szerint döntött:

84/2017.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 nem szavazat mellett nem támogatta
Kállainé Kelemen Katalin Kisköre, Arany János tér 2. szám alatti lakos tulajdonát képező
1091/l. és 1097/2 hrsz-ú belterületi ingatlanok önkormányzat által történő megvásárlását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

- Kisköre név használatának kérelme

E tárgyban a Szőke Tisza Kisköre Egyesület Kisköre név használata iránt benyújtott kérelmét
tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében.
A polgármester felolvasta a kérelmet: „Azzal a kéréssel fordulunk a Tisztelt képviselő
testület felé, hogy a Szőke Tisza Kisköre Egyesület nevében szereplő „Kisköre” név
használatához hozzájárulni szíveskedjenek.
Kérelmünkhöz mellékeljük alapszabályunknak az egyesületünk céljait meghatározó részét.
Segítő együttműködésüket köszönjük.”
Kisköre, 2017. május 15.
Kolozsvári Katalin
Szőke Tisza Kisköre Egyesület
Elnök

Fejes Lőrinc képviselő kérdései: Az Egyesület mikor alakult? Mi tevékenységük köre? Mire
akarja a „Kisköre” nevet használni?

Magyar Csilla polgármester válasza: Az Egyesület nevében szerepel a „Kisköre” név, s
ehhez szeretne hozzájárulást kérni.

Fejes Lőrinc képviselő: Mivel foglalkozik az Egyesület, mi a tevékenységi köre, mi van az
Alapszabályzatában?

Magyar Csilla polgármester felolvasta az Egyesület által meghatározott célokat, valamint a
tevékenységi körét:
„.. .célja az állampolgári és közösségi tájékoztatás és tájékozódás javítás, az általános és a
politikai kultúra fejlesztése, a közjó szolgálata, a közügyekben való állampolgári részvétel és
az igazságosság széleskörű népszerűsítése révén. Célja tovább Kisköre városért tenni akaró
polgárok szervezetbe tömörítése és érdekeik képviselete, a lakosság életminőségét
befolyásoló körülmények feltárásával és közreadásával, közvélemény kutatással, igény
felméréssel és aktív környezetvédelemmel. Az Egyesület célja az élő és élettelen természeti
értékek és kulturális örökségünk védelme, és ehhez kapcsolódó tudományos tevékenység ‚

kutatás, ismeretterjesztés, oktatás, környezettudatos nevelés, információ nyújtás és az
elmaradott térségek alternatív fejlesztési lehetőségeinek felkutatása is. Az Egyesület
fontosnak tartja a fiatalokkal és családokkal való kapcsolattartást és a családi kapcsolatok
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erősítését, és a velük való párbeszédet, ás elhivatott abban, bogy a fiatalokat és a családokat
megfelelően képviselje, valamint hozzájáruljon kezdeményezéseik megvalósításához ás
közösségeik erősítéséhez.”
Alaptevékenysége:
- Tudományos elemzés, közvélemény kutatás,
- Iskolarendszeren kívül oktatás, ismeretteijesztés,
- Előadások, konferenciák, vitakörök, rendezvények, fllmklubok szervezése,
- Kőnyvek, tanulmányok, kiadványok nyomtatott és elektronikus kiadása, megjelentetése,
- Bevásárló közösség szervezése,
- Tudásbázis létrehozása és működtetése,
- Módszertani anyagok fejlesztése, terjesztése,
- Pályázatokon történő részvétel,
- Kapcsolatok építése, ápolása, együttműködés civil szervezetekkel, illetve az Egyesület

céljaival összeegyeztethető célokat kitűző és hasonló elvek alapján működő társadalmi
szervezetekkel Magyarországon és külföldön,

- Kulturális tevékenység,
- Szabadidős programok szervezése és egészséges életmód feltételeinek elősegítése,
- Jótékonysági programok szervezése,
- Alkotó, művészeti és szórakoztató programok, kiállítások szervezése,
- Környezetvédelem,
- Hagyományápolás és népi tevékenységek bemutatása, valamint a közművelődési

lehetőségek javítása,
- Internetes honlap üzemeltetés, tájékoztatás.

Fejes Lőrinc képviselő megköszönte a polgármesternek, hogy felolvasta a kérelmet, majd
kérdésként tette fel: Ezen tevékenységek folytatására megfelelő tagsággal rendelkezik az
Egyesület? Mennyi a létszám? Hol van a székhelyük?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: A kérelem ezeket nem tartalmazza,
nyilvánvaló, hogy a Cégbíróság majd vizsgálni fogja. A székhely sincs megjelölve.

Pócs János képviselő véleménye szerint a székhely megjelölés is fontos.

Magyar Csilla polgármester: Névhasználat szempontjából az önkonnányzat nem
Cégbíróság, a névhasználathoz kell hozzájárulni, nem ahhoz, hogy a bejegyzés törvényes
vagy se, e célokat végezheti, vagy se. Nem kell átvenni más hatóság szerepét, elég az
önkonnányzatnak, ami van.

Pócs János képviselő elmondta: A hallottakból ítélve árnyék önkormányzatnak is lehet
nevezni.

Dr. Molnár Péter aljegyző a következőket mondta el: A tevékenységi köröknek is
megfeleltethető célokat megnézve, egyikről sem lehet megmondani, hogy azok mennyire
közérdekűek. az Egyesület alapszabálya valamilyen közérdekű cél tevékenységére irányul.
Személy szerint is megnézte az Egyesület által meghatározott célokat, s azt gondolja, hogy
majd a hatáskörrel rendelkező bíróság dönti el melyek azok, amelyek a közérdekű célok
kategóriájába beleférnek, ez a bíróság kizárólagos döntési jogköre.

Fejes Lőrinc képviselő: Az Alapszabályt mellékelték?
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Dr. Molnár Péter aljegyző válasza: Ez úgy néz ki, hogy ez egy kivonat az Alapszabályból.

Fejes Lőrinc képviselő: Számára ez úgy tűnt, mintha egy cégjegyzék, tevékenységi kör
felsorolás lenne.

Dr. Molnár Péter aljegyző: Úgy tűnik, hogy a kivonat inkább tevékenységi köröket határoz
meg, mint közérdekű célt, de nem tűnik Alaptörvény- vagy jogszabályellenesnek.

Fejes Lőrinc képviselő ismét kérdést tett fel: A civilszervezetek közül ki használja a Kisköre
nevet?

Dr. Molnár Péter aljegyző válaszként elmondta, hogy a ZSETSE nem használja.

Magyar Csilla polgármester megjegyezte: Kisköre nevét a Youtube-n (jutubon jkv.) már
elintézték úgy, hogy nem gondolja, hogy ennél feljebb, vagy lejjebb lehet meilni tevékenységi
körökben. Tehát a felelősség kérdése ismét felmerül, és az értelem mindenkinél magánál van.

A képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla polgármester az
alábbi kérdést intézte a testület tagjai felé: Hozzájárul-e a képviselő-testület a „Kisköre” név
használatához? Kézfelnyájtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő közül 2 fő igennel és 4 lő nemmel szavazott.

Holló Gyula képviselő megkérdezte, hogy a 4 fó miért szavazott nemmel?

Magyar Csilla polgármester: Elmondta a véleményét.

Holló Gyula képviselő: Ez egy megalakuló Egyesület, egy indoklás jó lenne.

Pócs János képviselő: Kötelező, hogy benne legyen a „Kisköre” név? Nem járult hozzá, és
akkor is Így tett volna, ha a többi képviselő hozzájárulását adta volna.

Holló Gyula képviselő: Miért?

Pócs János képviselő: Mert nem járul hozzá. Más sem szokott válaszolni, hogy miért. Jó
példa rá az előzőekben tárgyalt eset, amikor ez a képviselő nem támogatta az eladást, mégis
tartózkodott szavazáskor. Nem válaszol. Máskor majd szeretné ő is hallani, hogy ez a
képviselő miért nem szavaz meg dolgokat. Nincs semmi baja az Egyesülettel, de ne legyen
benne a „Kisköre” név.

A szavazatok alapján Magyar Csilla polgármester részéről megállapítást nyert, hogy a
képviselő-testület 2 igen, 4 nem szavazat mellett nem adta hozzájárulását a Szőke Tisza
Kisköre Egyesület részére a „Kisköre” név használatát, melyről az alábbi határozat született:

85/2017.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 nem, 2 igen szavazat mellett nem járul
hozzá a Szőke Tisza Kisköre Egyesület részére a „Kisköre” név használatához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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- Hulladékgazdálkodással kapcsolatos ügy.

Magyar Csifla polgármester a témával kapcsolatban a következőkről tájékoztatta a testület
tagjait: A Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás már készül az október
31-i teljes országos átállásra, így az önkormányzat közszolgáltatási szerződés megkötésére és
módosítására vonatkozó feladat és hatásköre a Heves Megyei Regionális
Hulladékgazdálkodási Társuláshoz kerül átruházásra. Ennek a Társulásnak a hulladék lerakó
rekultivációja miatt maradt tagja az önkormányzat, mert ők végezték pályázat keretében.
Nem az önkormányzatnak lesz a feladata a közszolgáltatónak a kiválasztása, hanem
egységesen a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás három csoportba
sorolta a most szerződésben lévő településeket, amelyekre külön-külön fog közbeszerzési
eljárásokat elindítani, így nagyvalószínűséggel a három csoportba tartozó megyei települések
ugyan azokat az ellátásokat fogják kapni a közbeszerzés kapcsán.
Hatvan és környéke ki akar ebből a Társulásból lépni, így rájuk egy kü’ön közbeszerzési
eljárást fognak kiírni, de ugyan így Kál és kömyékére. A harmadik csoportba tartozik Kisköre
Városi Onkormányzat. Az önkormányzatnak projekt fenntartási kötelezettsége van a volt
hulladéklerakónak a felszámolása, rekultiválása miatt.
Az önkormányzat hulladékgazdálkodási feladat- és hatáskörének a Társulás részére történő
átruházás az jelenti, hogy a törvényben meghatározott szabályok szerint az önkormányzat
érdekeit a Társulásnak kell attól kezdve képviselni, különös tekintettel a közbeszerzés és
egyéb feladatokra, valamint nagyon fontos ehhez egy rendelet módosítás.

Németh Mihályné képviselő az árak változására kérdezett rá.

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Az árak eddig sem változtak, hiszen
2011. óta hatósági ár van. Egységes díjak lesznek. Mindenkinek az állam fogja megállapítani
a közszolgáltatási díjat, és a Hulladékgazdálkodási Társulások lesznek azok, akik ennek az
összes pénzügyi és egyéb dolgait fogják viselni, mivel nekik kell gondoskodni a
közszolgáltatóról attól kezdve, ahogy a feladat és hatáskörök az önkormányzatok részéről
átadásra kerülnek. Az önkormányzatnak maradnak egyéb szabályozási kötelezettségei,
amelyek nem érinthetik a díjat.

A képviselők részéről több kérdés, valamint észrevétel nem volt, Magyar Csilla
polgármester az alábbi kérdést tette fel: Hozzájárul-e a képviselő-testület, hogy a
hulladékgazdálkodási feladat- és hatásköröket, különösen a közszolgáltató kiválasztására és a
közszolgálati szerződés megkötésére, módosítására vonatkozó feladat- és hatáskörét a Heves
Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásra ruházza át? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

8612017.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

A Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett egyetért azzal, hogy az
önkormányzat a Mötv. 13. ~ (I) bekezdés 19. pontjában és a Ht. 33-37!B. *-ában meghatározott
hufladékgazdálkodási feladat- és hatásköröket, így különösen a hulladékgazdálkodási közszolgáltató
kiválasztására, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés megkötésére, módosítására
vonatkozó feladat- és hatáskörét a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásra ruházza
át. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a Társulási Megállapodás módosításának
aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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- Rendezvények, belépődíjak.

E témára vonatkozóan Magyar Csilla polgármester az alábbiakat mondta cl: A hétvégén
töiténtekkel kapcsolatban szeretné minden képviselőnek a véleményét kérni. Hozzátéve és
előrebocsátva, hogy a szellemet ezzel a Youtube videóval elindították, kiengedték a
palackból. Reméli, hogy aki kinyitotta, annak lesz annyi ereje, lélekjelenléte, bogy ezt
megpróbálja kezelni és a „palackba” visszaszorítani. Az elmúlt évek során a rendezvények
megtartása előtt elhangzottak olyan vádak, melyek szerint a polgárőrség is elég lenne a
rendezvények biztosítására, nem kellenek a biztonsági őrök. A költségvetés tárgyalásakor
elhangzott a rendezvények összegének mérséklése, de volt olyan vélemény is az
esélyegyenlőség jegyében, hogyha szervez az önkormányzat rendezvényt az a probléma, ha
nem, akkor pedig az jelent problémát. Mindenki bátor és nagyon okos a partvonal végétől.
Azt tudni kell, hogy 2013. évtől a Katasztófavédelem nagyon odafigyel mindenre, kifejezett
felelősség és kötelezettség feladatai vannak az önkormányzatoknak rendezvény szervezése
esetén. Amikor dönt a képviselő-testület arról, hogy egy rendezvény ingyenes legyen, vagy
se, akkor azt is kéri, hogy mérlegelje, hogy milyen teendői és kötelezettségei vannak az
önkormányzatnak. O egy személyben senki őrültségét nem vállalja magára. A
rendezvénytartási engedélyben felelősként Magyar Csilla és Baloghné Szilágyi Tünde
szerepel. Akkor, amikor egy képviselő nem válaszol a rendezvényen való részvételéről, ami
sorozatban fordul elő, akkor, amikor ott van, és dolga végeztével hazamegy, ott hagyja a
felelősöket magára, akkor minden képviselőnek kötelessége azt a döntést, amelyet a felelős
személy hoz, megvédeni. Szintén kötelessége a képviselő-testület tagjainak azt a döntést nem
kimagyarázni, egyik és másik helyen nem kibeszélni.
Az élet bebizonyította, hogy a polgárőrök képtelenek a rendezvények biztosítására, és nincs is
jogkörük rá. Az is bebizonyosodott, hogyha Kisköre szeretne éjfélnél tovább rendezvényt
tartani, egyedüliként a Tisza-tó környékén, akkor ahhoz a képviselő-testületnek kötelessége
hozzárendelni azokat a plusz anyagi javakat, amelyek ezt elérhetővé teszik. Lehet azt látni,
hogy Tiszanánáról, Tiszaburáról és a környékből érkezett erős emberek, vélhetően kábítószer
terjesztésére szeretnék felhasználni ezeket a területeket, azóta, mióta Abádszalókon a discot
megszüntették. Ugy gondolja, hogy a képviselő-testület tagjainak kötelessége a leordított,
megalázott Baloghné Szilágyi Tündétől bocsánatot kérni. Főleg azok, akik ténytagadást
folytatnak már több, mint féléve. Amennyiben az önkormányzat képviselő-testülete egy
értékalapú társadalomban kíván élni, és ilyen társadalmat kíván létrehozni, vagy fenntartani,
akkor az érték alatti színvonalat és viselkedést vissza kell utasítani egységesen. Ez nem
pártpolitika. O soha nem hozott ide pártpolitikát. Nem hatalmi játszmának a színtere, ez ennél
sokkal több, a település jövője. Mindenkinek el kell azon gondolkodni, hogy milyen jövőt
kíván a gyermekeinek. Ot bármikor, bárhol lehet szidni, meg is kapja, de azt, hogy a
kollegája, kollegái a feladatukat végezve kapják a szidalmakat, ez méltatlan. Először az az
ember álljon oda ezekhez az emberekhez, felelősséget felvállalva, hogy egy rendezvény
bezárásra kerül. O a kollegáját nem fogja többet ilyen helyzetbe hozni, azért, mert nem méltó
egy település vezetőihez, egy képviselő-testülethez, hogy ezt engedjék, és másképp
magyarázzák.
Nemcsak a rendezvények belépő díjairól van szó, hanem arról, hogy mikor és milyen
formában tudják a fiatalságot kiszolgálni, emellett Kisköre értékrendjét fokozottan
fenntartani, mert erről soha nem lehet hallani, csak a tudás nélküli okosságról, mindenféle
ismeret, törvényi felhatalmazás és jogszabály nélkül. A polgármester kérte minden
képviselőnek a véleményét.
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Képviselői vélemények:

Takács Attila alpolgármester: A Művelődési ház igazgatója maximálisan jó döntést hozott a
disco berekesztésével, Ugyanis előtte már három rendbontás történt. Nem véletlenül kérdezett
rá rendőrkapitány úrtól a rendőri jelenlétre.
Két dologban szükséges dönteni: vagy nem lesz disco, és ezzel a kiskörei fiataloknak tesznek
rosszat, mivel szórakozási lehetőség nincs.
Amennyiben a disco mellett lesz döntés, olyan feltételeket kell szabni, amellyel az embereket
megszűrik. Az, hogy ez mennyire fog tetszeni, vagy nem, sajnos itt tart a dolog emberileg és
intelligenciában egyaránt. A rendezvényekre belépődíjakat kell szedni, karszalagot kell
alkalmazni. A kiskörei lakos elővételbe, a meghatározott kedvezménnyel megveheti a
belépőjegyet, a más településről érkező pedig ott a helyszínen kedvezmény nélkül. O az
alkohol árusítást sem engedné meg a rendezvénytéren, mert aki alkoholizálni szeretne, tegye
meg a kocsmában. Lehet, hogy diszkriminatív, de vállalja még akkor is, ha a facebook-on
megjegyzéseket tesznek rá. E mellett még a szondáztatást is megkockáztatná, ami mindenkire
vonatkozna. Valamilyen szinten szűrni kell az embereket, mert a szombat éjjeli dolog
bebizonyította azt, hogy bizonyos rétegek aflcalmatlanok a közösségi szórakozásra. Ez akkor
is így van, ha a facebook-on írogató emberek belátják vagy sem, még akkor is, ha ők is ezen a
véleményen vannak, de jobb köpködni az embereket.

Pócs János képviselő: Egyetértett az alpolgármester azon véleményével, mely szerint
belépődíjat kell szedni mind a rendezvényre, mind a discoba. A szondáztatásra vonatkozóan
az önkormányzat nem hatóság.
Ne lehessen bevinni üveges aflcoholt, mert a mostani rendezvényen ez történt, miközben az ott
lévő italárusítónál dobozos sört lehetett kapni. Azt viszont nem lehet megtiltani, hogy a
rendezvény előtt ne igyon valaki. O inkább a tömény alkohol árusítást tiltaná meg. A
karszalag alkalmazását nagyon jó ötletnek tartotta.

Magyar Csilla polgármester: Nyilvánvaló, hogy az ingyenességet fel kell tartani, mint
például a városnap, az augusztus 20., de mindenképpen regisztrációhoz kell kötni. A
karszalag alkalmazásával pedig beléptetés történjen. A 2016. évben megrendezett I~úsági
Napon ez nagyon jól működött, és a belépő fizetése a rendezvény vége előtt is ugyanannyi
volt, mint amennyi a rendezvényt megelőzően.

Takács Attila alpolgármester: Az előző hozzászólásakor egy fontos dolgot kihagyott a
polgárőrök tekintetében. Délután az egyik polgárőr sértődöttségének adott hangot azzal, hogy
csak üdítőt kapott, miközben polgárőr egyenruhában volt. Felvetődik a kérdés: polgárőrként
vett részt, vagy magánemberként? Amennyiben magánemberként, úgy iszik, ahogy neki
tetszik, ha pedig polgárőrként, nem kell reklamálni.

Magyar Csilla polgármester: Az este folyamán már egy-két polgárőr jól láthatóan alkoholos
állapotban volt, és a szendvicset reklamálta, s lehet másképp magyarázni, aki ott volt, láthatta
a dolgot.

Fejes Lőrinc képviselő: A 2016. december közmeghallgatással kezdte. Ami akkor történt,
lehet nevezni a szellem palackból való kiengedésének is. Az, hogy titokban, vagy nyilvánosan
készül egy hangfelvétel, és ezután közzé teszik, s felhasználják heeckampánynak, ebbe olyan
embereket bevonva, akik adott esetben nem látják át, hogy hogyan működik egy
önkormányzat, egy képviselő-testület, mit jelent egy költségvetés megalkotása bevétellel,
kiadással, és Így foghatók a bajkeverésre. Az viszont elég szomorú, hogyha ez egy
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képviselőtársától jutott ki, $ nem tudja elfogadni, hogy ennek megtételére egy képviselő
képes, s ebből a szempontból nem érzi jól magát, hogy egy asztalnál kell ülni vele.
Elindult egy olyan folyamat, amely Kisköre szempontjából nagyon negatív, és nem
vigasztalja, hogyha egy másik település polgármestere azt mondja, hogy náluk is vannak ilyen
emberek, képviselők, és ott sem jobb a helyzet, de oda még nem ment 100 km-ről senki sem
videót készíteni megrendelés alapján és nem terjeszti a közösségi hálózatokon.
Nem szívderítő így dolgozni, mert arról a bizalomról van szó, amely 2014. őszén megvolt
részűkről, ez azonban megbomlott. Nyilván ez bizonyos témákban, szavazatoknál is
megmutatkozik. Ezután pedig kérdés merül fel, vagy próbálják kitalálni a döntés miértjét. Azt
hiszi, hogy nem ez volt az utolsó, még nem értek el a lejtő aljára, további rendezvények
lesznek, s valószínű, hogy ez a társaság, aki ilyenre vevő, továbbra is éhes, és vélhetően
kapható az ilyen heccelésre, a véleményének ily módon történő kifejezésére.
Akik önkormányzati dolgozóként végezték munkájukat az éjszaka folyamán nem érdemelték
meg azt, amit kaptak, másrészt meg kellene nekik köszönni, együttérzést kifejezni, hogy igy
kiálltak, és elviselték. Azok a más településről résztvevő űzetőképes, kulturált öltözködésű
emberek kívánatosak az ilyen rendezvényeken, akik azért jönnek, hogy élvezzék a programot.
Ami ezen az éjszakán történt, esetleg a jövőben történni fog, az nem kívánatos. Ezek az
emberek a délutáni programon nincsenek ott, a sötét beálltával jönnek, és már bennük van a
bajkeverés szándéka, akár alkohol, akár más hatására. Jó lenne, hogyha ismét mind a hat
képviselő összehangoltan tudna dolgozni és a bizahnat helyreállítani egymás között, mert az
nem megy, hogy van, akit a képviselői munkából az érdekel, amire felesküdött, van akit,
pedig az, hogy hogyan lehet bevonni olyan embereket a bajkeverésbe, aki nem kívánatos a
településen. Akár tudva, akár tudatlanul a település hírnevének leépülésén dolgozik és nem
fognak olyan emberek idejönni, akiket várnának és a település jó hírnevét vigyék, mint ahogy
az egész ügysorozat elindulása előtt volt. Feladatok és nehézségek mindig lesznek, amelyeket
meg lehetne beszélni és oldani normális légkörben Úgy, hogy egymás között működik a
bizalom, de most ez megbomlott, feszültség és bizalmatlanság van, ami nem jó dolog.
Megérne egy beszélgetést testületi ülésen kívül hanganyag készítése nélkül, őszintén
elmondani, hogy hogyan jutottak ide, és hogyan lehetne ebből kilábalni, hiszen a 2019-es
választásig még vannak közös munkák, feladatok, amelyben összhangban kellene lenni,
nemcsak úgy szavazni, mint ahogy most is és máskor is, és nem azt terjeszteni a közvélemény
előtt, hogy a többség megszavazott valamit, amelyből olyan vélt vagy valós irányt adni kifelé,
ami megint csak valótlan dolog. Pontos hátterét nem ismerik, adott esetben nem is érdekli az
embereket, csak a megosztottságot hangoztatják.

Holló Gyula képviselő: Hallomásból tud a dolgokról. A rendezvény bizonyos időszakában
ott volt, viszont a késő esti időpontban nem. Nem tudja, hogy polgármester asszony és Fejes
Lőrinc képviselötársa kire célzott az uszítással, ő személy szerint nem tette, sőt arról adott
tanúbizonyságot, hogy mindenféle törvénysértésnek, rendbontásnak soha nem volt híve, ezt
ellenzi és szankciókkal büntetne minden ilyen cselekedetet.
Egyetért a felvetett belépődíj rendszerével, mint ahogy azzal is, hogy tömény alkoholt
semmiképp sem lehessen árusítani. Talán sört igen, mert Úgy gondolja, hogy aki a szociális
normáknak megfelel, annak az embernek két-három pohár sör nem árt meg úgy, hogy az
agresszív viselkedést váltson ki belőle.
Az előző években is történtek a késő esti órákban ilyen események. O nem engedné meg a
discot, vége van a koncertnek, mindenki menjen haza, hiszen az már régóta bebizonyosodott,
lehet vagdalkózni, hogy nincs szórakozási lehetőség a fiataloknak, de nem tudnak vele élni.
Bátran kimondja: a jelenlegi fiatal korosztály, tisztelet a kivételnek, és sajnos ők az elenyésző
kisebbség, nem tudnak vele élni. A disconak nem látja értelmét. A karszalagos beléptetö
rendszert jó ötletnek tartja. A délutáni részvételekor az arcokat mérlegelve már látta, hogy
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valami történni fog. Mindenképpen támogatja az elhangzott szankcionálási formát, az összeg
még tárgyalása kérdése.
Bizalmi kérdés: Ugy gondolja, hogy ez már nem aktuális. A jövő évi és az azt követő
választásnál ő bántani, szidni senkit a háta mögött nem fog. Nyilvánvaló, hogy ő is egy
pártnak a hive, akit szeretne, ha kormányzásra kerülne, s ezért mindent el fog követni, de a
szabályokat betartja és betartatja azokkal az emberekkel, akiket irányítani, befolyásolni tud.
Szavazatok: 20t0. óta, mióta képviselőnek megválasztották, a maga feje után ment, igazán
nem tartja jónak azt sern~, hogyha mindig, Póes János képviselőhöz szólva, ne értse félre,
„bólogató” Jánosként, mindenki egy azon szavazattal szavaz. Ugy gondolja, hogy a
demokrácia jelentősége, bogy mindenki elmondja, ahányan vannak, annyi félék, annyi félét
gondolnak, a véleményét. Igy szép és kerek a Világ. A többség dönt, mondhat ő akármit, ha
nem értenek képviselőtársai vele egyet, de úgy gondolja, hogy ez Így helyes. Azt nem Ígéri,
hogy a továbbiakban is mindenben egyetért, attól függetlenül ugyanúgy tiszteli
képviselőtársait. Azt vallja: azért vannak itt, hogy a település jövőjét elősegítsék, és együtt
próbálják ezt a dolgot is megoldani. Kérdés, hogy mi valósul meg belőle, s mérlegelve, nem
jól áll a helyzet.

Magyar Csilla polgármester: Közte és képviselőtársa között soha nem volt vita a politikai
hovatartozással kapcsolatban, nyilvánvaló, bogy ehhez megvan az a közös konzervatív
gyökér, amely az értékrenden alapul. Itt azzal van baj, akinek nincs értékrendje, az nem tud
azonosulni a településen az értékalapú társadalommal, azzal, hogyha elmegy egy
rendezvényre és ott értéket és minőséget akar képviselni.

Németh Mihályné képviselő: Ő maradt legutoljára, köszöni. Úgy érzi, hogy a legelején, az
első Pénzügyi Bizottsági ülésen részt vett, mint meghívott, ő akkor kapott egy olyan nyomást,
amit a földnek nehéz volt tartani. Lehet, hogy az a személy úgy gondolja, szakmailag és
emberileg is mindenféle szempontból, és azt mondta, hogy nem, azt nem fogja hagyni, hogy
az embert ilyen módon megalázzák. Ezen végigment, és most nehogy már az ő nyakába
varrják a szombat este történteket, mert nem volt ott, azt sem tudja, bogy mi történt, senkit
nem biztatott fel. Hogyha ez így alakul, nem fogja hagyni magát, ő mindenkit nagyon szeret,
mert az a legfontosabb, de az, hogy az ő szemébe azt mondja bárki, bogy két forintért járja a
betegeket, hát ilyet neki ne mondjon senki sem.

Magyar Csilla polgármester: Nem a témához kapcsolódik...

Németh Mihályné képviselő közbe szólva: De ahhoz kapcsolódik, elnézést, ő Fejes úrhoz
beszélt, mert ő feltette azt a kérdést.

Magyar Csilla polgármester: Rendben van, de a felvetésekről kell megnyilvánulni. A
hogyan továbbról kell dönteni. Nem azt, hogy belebűjik egy általa népszerűnek tartott vagy
nem tartott helyzetbe.

Németh Mihályné képviselő: Korlátozni kell, elsőbbséget élvezzen a kiskörei lakos, és a
karszalagos rendszert támogatja.
Magyar Csilla polgármester: Négy rendezvény van még hátra. Az első a Republic koncert,
amelyhez már elő kell készíteni a plakátot, s azon a belépődíjat feltüntetni. A Művelődési ház
és a Tourinform Iroda beszámolójának tárgyalása során Holló képviselő Úr részéről elhangzott
gyermekek részére az ingyenesség. Személyes véleménye, hogy 12 éves korig legyen
ingyenes egy koncert, kisköreieknek fél áron, karszalagot javasol minden belépődíjas
koncertre, a vidékieknek pedig teljes áru jegyet karszalaggal. Amikor ingyenes rendezvény
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van, a helyi lakosok ingyenes karszalagot kapnak, és az további kérdés, hogy a vidékiek
fizessenek-e belépődíjat.

A képviselők részéről több vélemény, hozzászólás, és kérdés nem hangzott cl, Magyar Csilla
polgármester a következő kérdést tette fel: Ki az, aki elfogadja, hogy a rendezvényekre a
kisköreiek 12 éves kor fölött fél áron kapjanak bejutási lehetőséget? A kiskörén élő, de nem
állandó lakeímmel rendelkezők pedig teljes áru jeggyel? Aki elfogadja, kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbiak szerint döntött:

87/2017.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett úgy határozott,
hogy a belépődíjas városi rendezvényeken az állandó lakcímmel rendelkező, 12 éves kor
fölötti kiskörei lakosok 50 %-os kedvezményes belépőjeggyel vehetnek részt karszalaggal
ellátva. A Kiskörén élő, de nem állandó lakcímmel rendelkező lakosoknak, és a vidékről
érkezőknek teljes áru belépőjegyet kell megfizetniük szintén karszalaggal ellátva.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

E témához kapcsolódva Magyar Csilla polgármester a belépőjegyek díjainak mértékéről
kérte a képviselők véleményét. A polgármester elmondta: A belépődíjak meghatározására
azért van szükség, mert az ingyenesség előbb-utóbb értéktelenné válik és ő ezért is nem híve
semmiben sem az ingyenességnek, míg a differenciálásnak igen.

Pócs János képviselő kérdése: Van tervezett belépőjegyes rendezvény? Előbb nem voh
meghatározva?

Magyar Csilla polgármester válasza: Ezen a rendezvényen belépőjegyet kell fizetni, a
Művelődési Ház igazgatója kérte, hogy a képviselő-testülete határozza meg a díjakat, ezen
kívül Holló Gyula képviselő kérésének megfelelően a gyermekek részére történő
ingyenességet. Ez a hétvégi történektől fUggetlenül is döntés kérdése lett volna.

Fejes Lőrinc képviselő véleménye: Ez rendezvény fUggő, nem mindegyiknek egyforma díja
van, az egyik kétszer annyiba kerül, mint a másik, így a belépőjegy ára változhat.

Magyar CsiHa polgármester válaszában Beregfiirdő települést hozta fel példának. Elmondta,
hogy ott minden koncert egységesen 1500,-Ft.

Dr. Molnár Péter aljegyző az elhangzottakat az alábbiakkal egészítette ki: Egy akármilyen
tömegrendezvény önköltségét megnézve, sorokra tételesen lebontva, nagyon magas 2000 főre
egy nagy zenekari koncertet megszervezni a költségek tekintetében. Nagyon sokáig nem lesz
jövedelmező, de ezeknek a rendezvényeknek nem is ez a célja.

Magyar Csilla polgármester megjegyezte: Jövedelmező akkor lenne, ha olyan előadók
jönnének. Nagy szerencse, hogy a Magna Cum Laude koncertet tudott adni, miután Fenyő
Miklós lemondta az előadását. A nyár folyamán ez az egy hétvégéjük volt szabad,
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Horvátországból hívták haza őket, s így minőségi cserét tudtak végrehajtani, viszont ennek
felén volt. Nem a jövedelmezőség a cél, hanem az, hogy értéke legyen valaminek.

Fejes Lőrinc képviselő egyetértett a polgármester által előzőekben elmondott 1500,-Ft-tal.

Holló Gyula képviselő ennél többre gondolt. Abádszalókon a koncertre a belépődíj 3000,-Ft
fölött van. Ennek alapján 2000,-Ft-ra gondolt, a helyi lakosok részére 1000,-Ft, a 12 éves kor
alatt pedig ingyenes, ahogy az az előzőekben is elhangzott.

A képviselők egyetértettek Holló Gyula képviselő javaslatával.

Magyar Csilla polgármester kérte, hogy a rendezvény végéig maradjon a meghatározott
belépődíj.

A képviselők egyetértettek Holló Gyula képviselő és Magyar Csilla polgármester javaslatával,
ezek után a polgármester kérdésként tette fel: Ki az, aki elfogadja a 2000,-Ft/fő, és
kisköreieknek 1 000,-Ft/fő belépődíjat, és azt, hogy díj a rendezvény végéig maradjon?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

88/2017SV1. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett a 2017. július 22-i
Republic koncert belépődíját 2000,-Ft/fó összegben határozza meg. Az állandó lakcimmel
rendelkező kiskörei lakosokat 50 % kedvezmény illeti meg, a 12 év alatti gyermekek részére
ingyenes a belépő.
A belépődíj megfizetése a rendezvény végéig érvényes.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Magyar Csilla polgármester az augusztus 12-i Ifjúsági Napok belépődíjára tett javaslatot,
mely szerint itt is az előzőekben jóváhagyott díj kerüljön meghatározásra, valamint a disco
tartásáról kérdezte a képviselőket. Elmondta, hogy július 22-én nem lesz disco, de az I~úsági
Napon és augusztus 20-án terveztek.

Takács Attila alpolgármester a disco vonatkozásában mindenképpen a belépődíj mellett
van. Véleménye, hogy szűrni kell az embereket.

Holló Gyula képviselő a tömény alkohol árusításának megtiltását javasolta.

Takács Attila alpolgármester nagyon fontosnak tartotta azoknak a közfoglalkoztatottaknak
köszönetet mondani, akik a rendezvényteret másnap reggelre kitakarították. Dicséret illeti
meg őket.

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy a köszönetnyilvánítás már általa megtörtént.
Két nő végezte a takarítást, a kordonok visszaszállítását pedig hárman végezték. Ezen kívül az
Ifjúsági Egyesület tagjaiból, önkéntesek is segítséget nyújtottak a rendezvényen. El kell azt
mondani, hogy pénteken két óriás pizzát vitt az Ifjúsági házba, amelyet már a facebook-on
szóvá tettek, és olyan emberek, akik még a településért semmit nem tettek. Magyar Csillaként
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vitte, és azért, mert egész délután dolgoztak. Németh Mihályné képviselő felé fordulva: Itt tart
a dolog, és ez a felelősség Tisztelt Képviselő-asszony!
A „Kisköre” név használatát kérelmező hölgy pedig olyan megjegyzést tett hozzá, bogy „kit
akarnak még hizlalniT’ Ugy gondolja, hogy innentől a mélység és a magasság óriási.
A polgármester a hétvégi rendezvénnyel kapcsolatban megjegyezte Németh Mihályné
képviselőnek: Az, bogy képviselő asszony miről tud és miről nem, de az biztos, hogy a
Polgárőrség vezetőjével a szombati napot megbeszélték.

Fejes Lőrinc képviselő a discoval kapcsolatban támogatta az előzőekben megszavazott
összeget.

A többi képviselő szintén támogatta, Így 6 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta a
testület:

89/2017XVI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett
- a 2017. augusztus 12-i II. Ifjúság Napon a koncert belépődíját 2000,-Ft/ü5 összegben

határozza meg. Az állandó lakcimmel rendelkező kiskörei lakosokat 50 % kedvezmény
illeti meg. A 12 év alatti gyermekek részére a belépő ingyenes.

A belépődíj megfizetése a rendezvény végéig érvényes.
- hozzájárul a 2017. augusztus 12-i II. Ifjúsági Napon és az augusztus 20-i koncert után

disco tartásához, melyre a belépődíjat 2000,-Ft/fő összegben határozza meg. Az állandó
lakcímmel rendelkező kiskörei lakosokat 50 % kedvezmény illeti meg.

A belépődíj megfizetése a rendezvény végéig érvényes’

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Kovács Katalin helyi lakos mondta cl észrevételeit. A koncerteken a belépődíjat
és a karszalag használatát jónak tartja. Abádszalókon az alkohol fogyasztást sem engedték,
akinek volt, konténerbe kellett beledobni.
Tulajdonképpen két dolog miatt jött a képviselő-testületi ülésre, a turizmus fejlesztéssel ás
közbiztonsággal kapcsolatban. Elmondta, hogy érintett a turizmussal, szereti munkahelyét. A
három év alatt több ezer emberrel beszélt, és ebből adódóan tudja a problémáikat, és azt, hogy
melyek a szép és jó dolgok. A hallépcsőnél problémát jelent, hogy nincsenek asztalok és
padok, az oda látogatók nem tudnak hol enni, inni. Tudomása van róla, hogy a hallépcső
közigazgatásilag nem Kisköréhez tartozik, de az odalátogató turisták Kiskörén is áthaladnak.
Rengetegen hiányolják az információs táblákat, nem tudják, bogy merre menjenek
Abádszalók felé, vagy más település felé. Kérdése, hogy addig még nagyobb és szebb
beruházásra nincs lehetőség, a nagyobb darab uszadék fából nem-e lehetne kitenni ülő
alkalmasságnak? Automata italgépeket is lehetne kihelyezni.

Magyar Csilla polgármester közbeszólva elmondta, hogy az automata italgépeket Katona
György intézi.
Kovács Katalin helyi lakos folytatta: Mindenképpen szükség lenne WC-re, szemetes
kukákra, kerékpáros pihenőre.
Közbiztonsággal kapcsolatban a következőket mondta cl: Megállni tilos és várakozni tilos
táblák kihelyezése megtörtént. Az utóbbit nem tart jó ötletnek, mert a gépjárművek
megállnak, talán egy feltételes parkolót lehetne oda tenni. A biztonság érdekében kellenének a
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szigorú és betartatott szabályozások. A forgalom egyre nő, és a szabályozással be lehetne
tartatni, hogy hol állhat meg a gépjármű, vagy akár a kerékpár.
Iskola témája: Nincsenek szankciók a többszörösen rendbontókkal szemben, előtérbe
kerülnek visszahúzva a jobb tanulókat. Nem hiszi, hogy ez csak Kiskörén probléma, országos
szinten jelentkezik, ezért jelzéssel kellene élni az illetékesekhez, bogy nem ez a megoldás.
Magyar Csilla polgármester megjegyezte: 2000. évtől az oktatásügy mélyre került az
erőltetett integrációval. Szakmai fórumokon ez többször szóba került. A Kovács Katalin által
hivatali időben elmondott panaszról igazgató urat tájékoztatta. Az intézkedésről nem kapott
visszajelzést. Minden olyan kérést, ami az iskolából érkezik, megfelelő helyre irányítsa, mert
minden gyerek érték, és a település életében nagyon fontos szerepet játszik. Azokat a
fiatalokat, akiket szeretnének, hogy itt maradjanak a facebook-on állandóan bántják,
amelynek egyszer az lesz a következménye, hogy, aki itt szeretne maradni, hátat fordítva
elmegy. Felelősség kérdése ez is.

Kovács Katalin helyi lakos: Az iskolában nagy problémának tartja még, hogyha egy
pedagógus egy hétre lebetegszik, a helyettesítő pedagógussal kevés Új anyagot vesznek.
A nem kitűnő, de jó képességgel rendelkező tanulókat sohasem díjazzák egy könyvvel, vagy
egy oklevéllel.

Magyar Csilla polgármester válasza: A helyettesítés a betegség alatt lévő és a helyettesítő
pedagógus közötti kommunikáció kérdése. Nagyon fontos a helyettesítő pedagógus felé a
megfelelő tájékoztatás. A Kovács Katalin által elmondottak az intézmény nevelőtestülete felé
megküldésre kerül, hogy szeptembertől találjanak megoldást. A polgármester kérte, hogy a
szülő által, az előzőekben elhangzottak is kerüljenek továbbításra az Altalános Iskola felé.

Kovács Katalin helyi lakos a turizmussal kapcsolatban még elmondta: Interneten látta, hogy
vannak olyan büfé kocsik, amelyek minden feltételnek megfelelnek, s egy megfelelő helyre
kihelyezni, és ez is pénzt hozhatna az önkormányzat részére.
Elszomorító az ellentét, nagyon kérte azt a két személyt, hogy a lakosság érdekében,
Kisköréért beszéljék meg, béküljenek ki, soha ne veszekedjenek, értsék meg egymást.
Mindenkinek megvan a maga előnye és hátránya, de próbáljon valamit tenni, még Holló
Gyula képviselő is, aki szereti a rendet betartani, de ennek ellenére van olyan eset, amikor
nem teszi meg. A képviselő minden nap jár Abádszalókra, rendelkezik kapu kulccsal, ami a
neki nagyon rosszul esett, hogy az eltelt több, mint tíz év vízügyes munkaviszony után, vagy
azok az emberek, akik több évtizede ott dolgoznak, ezt nem mondhatják cl.
Holló Gyula képviselőnek példát kell mutatni.

Holló Gyula képviselő megköszönte a figyelmeztetést.

Ezek után a Kisköre Roma Nemzetiségi Önkormányzat ügyét tárgyalta a képviselő-testület
Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester a következőket mondta el:
Az előzőekben már elhangzott a Roma Nemzetiségi Önkormányzattól tájékoztatás kérése. Az
önkormányzattól nem kap támogatást a Roma Nemzetiségi Onkonnányzat, mégis
folyamatosan éri az önkormányzatot az a vád, hogy nem szervez normális rendezvényt, s ez
alatt Nótár Mary és Kis Grófó értendő. Rendelkeznek bizonyos pénzösszeggel, ennek ellenére
egy tájékoztatást kellene tőlük kérni, hogy melyek azok a feladatok, amiket ellátnak a rájuk
bízott romáknak az érdekképviseletében. Különös tekintettel arra, hogy folyamatosan érik az
önkormányzatot a vádak, akkor is, ha van rendezvény, do akkor is, ha nincs, különböző
jelzőkkel élve. Meg kellene kérdezni tőlük azt is, hogy érdekképviseleti szervként miért nem
vesznek részt a képviselő-testületi üléseken, amikor rendszeresen meghívást kapnak? Mi az,
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amiben a roma lakosságot képviselik? Mert Úgy gondolja, hogy nemcsak anyagi vonzatának
kell lenni annak, hogy valaki képviseljen egy adott csoportot, közösséget.

Magyar Csilla polgármester kérte, amennyiben javaslatával a képviselők egyetértenek,
akkor a következő képviselő-testületi ülésen adjanak tájékoztatást tevékenységükről, a roma
lakosság érdekében tett intézkedéseikről. A polgármester hangsúlyozta a kötelességet, és
felelősséget. Nyilvánvaló, hogy felelősséget kell vállalni azokért az emberekért, akik
megválasztották, és ezzel vannak kötelezettségek.

Holló Gyula képviselő kérdése: A meghívót minden esetben megkapják?

Magyar Csilla polgármester igennel válaszolt.

Fejes Lőrinc képviselő elmondta: Anyagilag ugyan nem támogatja az önkormányzat a Roma
Nemzetiségi Onkormányzatot, de ingatlannal és annak költségével igen.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem hangzott el, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki támogatja a Roma Nemzetiségi Onkormányzattól való
tájékoztatás kérését? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

90/20174V1. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett támogatja Magyar
Csilla polgármester által tett azon javaslatát, mely szerint:
- Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat adjon tájékoztatást tevékenységükről, azokról

a feladatokról, amelyeket a roma lakosság érdekében tesznek, az érdekükben tett
intézkedésekről.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2017. soron következő képviselő-testületi ülés.

A következőkben szociális rendkívüli támogatásra pályázat benyújtását tárgyalta a képviselő
testület Br. Molnár Péter aljegyző előterjesztésében. Az aljegyző elmondta: A pályázati
felhívás megjelent az Ebr. rendszerben, s a benyújtásához képviselő-testületi határozat
szükséges. A pályázat arról szól, hogy amit a normatíva a szociális kiadásokra esetleg nem
fedez, azt az állam valamilyen formában nettó űnanszírozásban az Allamkincstáron keresztül
megtéríti.

Magyar Csilla polgármester a témával a kapcsolatban hangsúlyozta a pályázat
benyújtásának fontosságát. Mondja ezt azért is, mert a rendkívüli segélyekről való döntés az ő
hatáskörébe tartozik, mivel 15 napon belül döntést és határozatot kell hozni. A szociális
támogatásról szóló önkormányzati rendeletet módosítani szükséges a rákos betegek
onkológiai kezelésének támogatása végett. Vannak olyan családok, akik egy támogatást sem
vennének igénybe, és vannak olyanok, akik már a három lehetőséget rövid idő alatt kimeritik.
Neki nincs jogköre arra, hogy háromnál több támogatásról döntsön. Szeretne egy alapot
létrehozni kifejezetten az onko kezelésekre onkológiai betegek részére, függetlenül a
jövedelmi helyzettől. Ezt a lehetőséget mindenki számára meg kell adni.
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Németh Mihályné képviselő az alábbi javaslattal élt: Szeretné, ha bővítésre kerülnének ezek
a szolgáltatások. Vannak olyan fekvöbetegek, akik gyógyászati segédeszközöket használnak,
s jó lenne, ha ezt ingyen kapnák meg. Nem tudja, bogy a törvény biztosít-e lehetőséget an-a,
hogy ezt közgyógyeflátásként, három havonta ingyen kaphatná meg a beteg.

Magyar CsiHa polgármester válaszként elmondta: A hagyományos közgyógy igazolványt
erre biztos, hogy nem kaphatják meg, mivel ez állami feladat lett. Azt, hogy az ellenőrzést
hogyan tudná az önkormányzat végezni, ahhoz több utánajárásra lenne szükség. A felvetéssel
kapcsolatban jegyző úrral kellene egyeztetni, hogy a rendeletben miként kerüljön bele, mivel
hatósági ügyekben a jegyző az illetékes. Jegyző úr a jövő héttől már dolgozik, s az egyeztetést
meg lehet tenni.

A képviselők részéről több kérdés, javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki hozzájárul a szociális rendkívüli támogatás igénylésére
pályázat benyújtásához? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 6 igen szavazat mellett a következőképpen döntött:

91/2017.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett hozzájárul a
települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati támogatása keretében a rendkívüli
szociális támogatás igényléséhez pályázat benyújtásához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Magyar CsiHa polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület a MÁV
ICsújszállási Uzemmérnökség kérelmét. A polgármester az alábbiakat mondta el a kérelemre
vonatkozóan: A jövő év során két vasúti átjárót szeretnének felújítani, amely külterületi
földutakról, dűlőutakról halad át. Az egyik Rákhát felől van, a másik pedig a vasúti híd és a
kiskörei vasúti átjáró között. ‘72 órát venne igénybe az átjárók felújítása.
A polgármester a képviselők részére bocsátotta a MAV által küldött kérelmet és a hozzátartozó
tervrajzot.

Holló Gyula képviselő a Tisza-híd felújítására kérdezett rá.

Magyar Csilla polgármester válasza: Egy egyeztető fórum volt a híd felújításával
kapcsolatban. Különböző munkacsoportok alakultak, s a Földművelésügyi Minisztérium
támogatásával a MAV végzi majd a felújítást. Szeptemberben fognak konkrétumot mondani,
a munkacsoportok, MAV, Volán Társaságok részéről folynak az értekezések, hogy
szakmailag hogyan tudják megoldani a közlekedést. Ebben az évben biztos, hogy nem fognak
hozzá a felújításhoz, mivel nagyon-nagy összehangolt munkára van szükség.

A vasúti átjárók felújítására vonatkozóan a jelenlévő 6 képviselő igennel szavazott, ennek
alapján a határozat a következő:
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92/2017.(VL 283 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett hozzájárul a MÁV
Kisújszállás Uzemmérnökség kérésére Rákhát, a Tisza-híd és a kiskörei vasúti átjáró közötti
vasúti átjárók felújításához az érintett földutak, dűlőutak használatához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Magyar Csilla polgármester tájékoztatta
Polgármesteri Hivatal köztisztviselői kirándulás mellett döntöttek,
lesz az indulás, Így délután ügyfélfogadás nem lesz.
A polgármester kéne a képviselő-testület hozzájárulását.

a képviselőket, hogy a
s 29-én csütörtökön délben

A jelenlévő 6 képviselő igent mondott, Magyar Csilla polgármester megköszönte a
hozzájárulást, s megállapította, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő
határozatot hozta:

93/2017.(VI. 28.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 6 igen szavazat mellett hozzájárul, hogy a
Kiskörei Polgármesteri Hivatal 2017. június 29-én csütörtökön délután köztisztviselői
kirándulás miatt zárva tartson.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Miután több nyilvánosan megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla
polgármester zárt ülés tartására tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.

Kmf

Magyar Csilla polgármester távollétében: Tóth János Zoltán jegyző

—X

Dr. Molnár Pét’
aljegyzőalpolgármester


